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Zápis č. 12 

z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva statutárního města Opavy 
dne 13. 07. 2020 od 16.30 do 18.30 hodin v zasedací místnosti Hlásky 

 
Přítomni:  Mgr. Jiří Ryba, p. Martin Šatný, p. Lukáš Vaněk, p. Marcela Panáčková,  
Mgr. Marian Babic, Mgr. Dalibor Halátek, Ing. Pavel Kořízek, Mgr. Hanka Kuzníková 
Mrosková, p. Jaroslav Čech, Mgr. Petr Orieščík 
 
Omluveni:  Bc. Pavel Komárek 
Neomluveni:   
 
Za oddělení kontroly MMO :  
 
Hosté:   
 

Zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva statutárního města Opavy zahájil předseda 
výboru Mgr. Jiří Ryba. Přivítal přítomné členy kontrolního výboru. Předseda výboru 
konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech jeho členů, takže výbor je schopen 
se usnášet. Předseda výboru omluvil z účasti na jednání vedoucí oddělení kontroly Ing. 
Pavlu Ruckou z důvodu čerpání dovolené. 

 

1. Předseda výboru sdělil, že návrh programu zasedání byl zaslán členům výboru jako 
součást pozvánky a otevřel k tomuto návrhu rozpravu. Do rozpravy se přihlásil předseda 
výboru a navrhl do programu doplnit bod č. 7.: Informace o společném jednání předsedů 
komisí rady SMO a výborů zastupitelstva SMO a to za bod č. 3. Návrh programu byl 
schválen. 
pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

 
 

2. Plnění úkolů z minulého zasedání KV: 

Na minulém zasedání kontrolního výboru nebyl podán žádný návrh, podnět ani úkol. 

 

 

3. Informace o společném jednání předsedů komisí rady SMO a výborů zastupitelstva 
SMO: 

Předseda výboru informoval o společném jednání předsedů. Dále informoval o 
Zásadách pro odměňování členů výborů zastupitelstva města a komisí rady města, kteří 
nejsou členy zastupitelstva města a otevřel k tomuto tématu diskuzi. 

Členové KV souhlasí s navýšením odměn pro členy výborů a komisí města, kteří nejsou 
členy zastupitelstva a s úpravou Zásad pro odměňování. Návrh přednese předseda 
výboru na dalším společném jednání předsedů komisí rady a výborů zastupitelstva. 

pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 
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4. Návrhy a podněty členů ZMO: 

Bylo konstatováno, že kontrolní výbor neobdržel žádný podnět ze zasedání 
zastupitelstva SMO. 

 

 

5. Návrhy a podněty členů KV: 

Mgr. Jiří Ryba vznáší podnět ke kontrole plnění usnesení rady ze 40. schůze Rady SMO 
a to k bodu 1628/40/RM/20 Majetek ve správě TSO s.r.o. - areál Městského koupaliště 
v Opavě - záměr pronájmu. 

Byla ustanovena pracovní skupina ve složení: předseda: Mgr. Jiří Ryba, členové: Mgr. 
Dalibor Halátek a p. Jaroslav Čech. 
pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 

Na základě podnětu p. Martina Šatného kontrolní výbor vznáší dotaz na Odbor majetku 
města, zda střecha Víceúčelové haly Opava, Žižkova 2904/8, Opava - Jaktař je 
předmětem nějaké nájemní smlouvy a nějakého věcného břemene a zda je na střeše 
Víceúčelové haly Opava umístěné nějaké zařízení. Termín dodání informací do 
následujícího zasedání KV. 
pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

P. Martin Šatný, jako zastupitel, vznese dotaz na Odbor majetku města a na dalším 
zasedání KV podá informace, proč nedošlo k naplnění kupní smlouvy schválené v roce 
2018 pod č.j. 9156/18 a proč byla duplicitní kupní smlouva schválena zastupitelstvem na 
zasedání zastupitelstva 11.5.2020 pod bodem 9/10. 
pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

Členové KV se zabývali situací v OKO a konstatovali, že případná kontrola ze strany KV 
nemůže být realizována bez zaúkolování zastupitelstvem SMO. Členové KV doporučují 
a dávají tak podnět 1. náměstkyni primátora statutárního města Opavy Bc. Haně 
Brňákové, aby se danou situací v OKO zabývala a učinila podnět ke kontrole na 
Oddělení kontroly SMO a Státní úřad inspekce práce. Dále členové KV vznášejí dotaz 
na Oddělení kontroly, zda v OKO proběhla za poslední dva roky nějaká kontrola a 
s jakým výsledkem. 
pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 
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Ing. Pavel Kořízek vznáší podnět ke kontrole vyřizování došlých písemných stížností, 
týkajících se pouze příspěvkových organizací a obchodních společností města, došlých 
v roce 2019. 

Byla ustanovena pracovní skupina ve složení: předseda: Mgr. Petr Orieščík, členové: 
Ing. Pavel Kořízek a p. Lukáš Vaněk. 
pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

 
 

6. Příští zasedání kontrolního výboru bylo stanoveno na den 14. 9. 2020 v 16:30 hodin 
v zasedací místnosti Hlásky ve 2. patře. Pozvánka bude zaslána před jednáním výboru. 

pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

 
 
 
 
 
Zapsal: 
Mgr. Jiří Ryba 
předseda kontrolního výboru 
 
 
 
Schválil: 
Mgr. Jiří Ryba 
předseda kontrolního výboru 
 
 
  


